
 

Zápis z kolegia d ěkana FŽP ze dne 21. 8. 2012 
 
Přítomni: PhDr. Benda, doc. Janoš, doc. Loučka, Ing. Novák, Ing. Popelka, Ing. Richter, 

Mgr. Vojtíšek, Prof. Vráblíková  
 
Omluveni:  Ing. Neruda, Mgr. Bogan, Ing. Brůna, Mgr. Marková, - ŘD 
 
Bod č. 1. – Informace z kolegia rektora a rektorátu 
• Budova „A“ v kampusu – na MK ČR probíhá jednání o návrhu na prohlášení budovy „A“ 

za kulturní památku – T.: 30/6/2012 – definitivní rozhodnutí dosud není.  
 
Bod č. 2. Studijní obory  
• Návrhy k rozšíření akreditace n-Mgr. oborů OH a RK byly předány na rektorát, 27/6/2012 

byly odeslány AK.    
• Návrh Bc. studijního oboru „Regionální environmentální správa“ je dokončován 

k vyjádření členům kolegia děkana, pak k rozeslání  VR FŽP.  
 
Bod č. 3 Přijímací řízení do akademického roku 2012/2013  
• Zápisy probíhají, nastupuje cca 60 % uchazečů. Pro druhé kolo přijímacího řízení 

docházejí přihlášky.  
 
Bod  č. 4 Úvazky, rozvrhy a personální zajišt ění výuky v ZS, financování kateder 
• Rozvrhy jsou hotové, úpravy budou pravděpodobně po zápisech 2. kola přijímacího 

řízení.  
• Procentuální zastoupení hodin výuky dle rozvrhových akcí kateder v probíhajícím 

akademickém roce: 
- KTEV  27,0 % 
- KIG     19,8 % 
- KPV 26,9 % 
- KSPV 26,3 % 

Rozdělení financí na katedry je ze 2/3 dle počtu vyučovacích hodin a z 1/3 dle 
studentokreditů (pro zahrnutí váhy vyučovaných předmětů).  
 
Různé: 
Děkan  
-     Ing. Brůna – na základě písemné žádosti je uvolněn od 1/9/2012 do 30/6/2013:  
      -    z funkce proděkana – od 1/9/2012 zastupuje Ing. J.Popelka, Ph.D. 

- z funkce vedoucího KIG – od 1/9/2012 zastupuje Ing.Mgr. P.Novák 
- z VR FŽP a komisí pro SZZ 

- Projekt KREDO – text byl doplněn a byl zpracován návrh rozpočtu. 
- Promoce – v pátek 29/6/2012 děkana zastoupili prod ěkani Ing. Br ůna a Ing. Neruda , - 

děkan FŽP děkuje za zástup.  
- Opravné SZZ budou výhradně pro Bc. v pátek 14/9/2012 od 8:00 hod . – 2x opakování 

obhajoby a 6x opakování předmětů. Přihlášky ke SZZ musí studenti podat a 
přepracované BP předložit do 15/8/2012. Složení komise: předseda doc. Janoš, členové 
Ing. Synek, doc. Slavík, Ing. Richter, Ing. Zavoral, tajemník Mgr. Marková. 

- EMS ISO 14001 – ve středu 20/6/2012 úspěšně proběhl audit fakulty za účasti tajemníka, 
děkana a Ing. Novotného. Ze strany auditorů byly jen drobné připomínky. 

- Stěhování knihovny  - uzavření od 1.11.2012  pro všechny uživatele (27.8.-31.10.2012 
bude uzavřena pouze studovna).  Literaturu na ZS je nutné si vypůjčit do tohoto termínu. 
Studenty informuje e-mailem studijní odd.!   

- Trvá upozornění na výběr ŘD za rok 2012, převod max. 5-ti dnů do roku 2013 – viz 
předchozí zápisy! 

- ENVIMOD – monitorovací zpráva je zpracovávána.  
- POSTDOK – monitorovací zpráva byla předána. 
 
PhDr. Benda 

- bez připomínek. 



 

 
Doc. Janoš  
- GAČR – 4 žádosti byly předány na rektorát k 25/6/2012. 
- Centrum kompetence – smlouva na projekt není uzavřena i když běží od 3/2012, složitá 

jednání probíhají. 
- ENVIMOD – složení komise na výběrového řízení – čtvrtek 23/8 
 
Ing. Br ůna – Ing. Popelka 
- Bez dalších připomínek (viz výše) 
 
Mgr. Bogan - ŘD  
 
Mgr. Vojtíšek  
- Účelné využití prostor knihovny – studovna, kanceláře aj. návrhy podat do příštího 

kolegia. 
- Elektronická pasportizace objektů UJEP a jejich základního vybavení – budova FŽP 

zpracována, realizace KIG + pomvěd.  
- Sjednocení autorských smluv a autorských honorářů – doplnění ediční směrnice zajistí 

ediční komise – v přípravě. 
 
Mgr. Marková - ŘD 
 
Ing. Neruda - ŘD  

 
Prof. Vráblíková 
- Dle počtu studentů jsou pravděpodobné další úpravy pracovních úvazků. 
- Příprava Ph.D. studia započata, doporučeno navázání spolupráce s pracovištěm AV ČR. 
 
Doc. Lou čka 
- Ing. Rýznarová – protokolární předání inventáře (majetku v užívání) dosud neproběhlo. 
 

 
 

Příští kolegium bude v úterý  4/9/2012 od 13:00 hodin , KV 211. 
 
 
Zapsal: Ing. M. Richter, děkan 
 
 


